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Pani Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta Wloclawek

ntt
OdpowiadajEc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XVll sesji Rady Miasta Woclawek

w sprawie zbudowania chodnika pzy ulicy 14-go Pulku Piechoty od skzyZowaniaz ulicqZytniqw
kierunku ulicy Polnej do wysoko6ci bloku Polna 47 upzejmie informujg, iz wykonanie tej inwestycji

powinno by6 popzedzone regulacjq stanu prawnego pasa drogowego wtaz z jego ewentualnym

poszezeniem. Inwestycja nie jest ujgta w budzecie na 2020 r jednak zostanie zaproponowana do

realizacji na lata nastgpne,
Pzej6cie dla pieszych o kt6rym jest mowa w interpelacji zostalo wykonane w ramach zadania:

,,Budowa u I icy Zytn iej w taz z i nfrastru ktu rq towazyszqcq'.

Do wiadomoSci:

1. Biuro Rady Miasta
2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. OP1K.0003.508.2019
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